



Dubai, le 19 SEP 2025

N° 021./C/CGCD/25

COMMUNIQUE RADIO-PRESSE

Le Consul Général de la République du Cameroun à Dubaï et dans les Émirats du Nord porte à l'attention du grand public, qu'une information relative à une supposée suspension de délivrance de visas touristes et de travail pour les Emirats Arabes Unis en faveur des ressortissants de certains pays parmi lesquels figure le Cameroun, est abondamment relayée sur les réseaux sociaux.

Le Consul Général tient à faire savoir, pour rassurer, qu'une telle information est dénuée de tout fondement et devrait par conséquent être considérée comme fausse, mieux un "fake news" car, non reconnue et démentie par les autorités compétentes émiraties.

Le Consul Général voudrait enfin en appeler à la vigilance de tous face aux propagateurs de fausses informations de nature à semer la confusion.

PRESS RELEASE

The Consul General of the Republic of Cameroon in Dubai and the Northern Emirates informs the general public that an information pertaining to a supposed suspension, by the United Arab Emirates, of the issuance of tourist and work visas to nationals of certain countries, including Cameroon, has been widely shared on social media platforms over the past few days.

The Consul General would like to reassure the public that such information is completely unfounded and should therefore be considered as false, or better still "fake news", as it is not recognized by the competent Emirati authorities.

Finally, the Consul General would like to call for vigilance in the face of those who spread false informations that can sow confusion.

Copie: MINETAT/ SGPR
MINREX
AMBACAM /RIYAD

THE CONSUL GENERAL,



Donancier MEBOUOGUE
Minister Plenipotentiary